
Zápis z jednání VV OSH semily 
konaného dne 10.prosince 2015 od 14.30 hodin v kanceláři OSH 

 
 
Program: 

0. Zahájení 
1. Určení zapisovatele a ověřovatelů 
2. Zápis z minulého jednání 
3. Čerpání rozpočtu a návrh rozpočtu na rok 2016 
4. Schválení navržených vyznamenání 
5. Složení inventarizační komise  
6. Slevy pohárů a medailí 
7. Info o sjezdu – fotografie  
8. Informace z rady velitelů, ze Soptíkova poháru a o ZHV 
9. Životní jubilea 
10. Informace o okresním kole soutěže PS 
11. Info z VV KSH Liberec 
12. Diskuse 
13. Závěr 

 
 
Jednání zahájil br. starosta Arnošt Černý. Přivítal přítomné a navrhl program jednání. Nebyly 
k němu vzneseny připomínky. 
 
Ad 1: Br. starosta pak určil zapisovatelem jednání br. Jiřičku a navrhl ověřovatele br. 
Houžvičku a Huška. 
 
Ad 2: Br. Jiřička přečetl zápis z minulého jednání. VV vzal zápis bez připomínek na vědomí 
. 
Ad 3: Br. Mlejnek informoval o plnění rozpočtu i o čerpání. Přestože se očekává ještě 
proplacení nějakých dotací, dá se očekávat schodek hospodaření na konci roku cca 50.000,- 
Kč. Potěšitelný je nárůst plateb za kolektivní členství – projevilo se jednání starosty OSH se 
starosty obcí a měst.  Navíc rostly i příjmy z prodeje materiálu. 
Je připraven návrh rozpočtu OSH pro rok 2016. Byl předložen všem členům VV OSH 
v tištěné podobě a bude součástí pozvánky starostů SDH na jednání v Golfu, které se 
uskuteční 14.1.2016. je navržen tak, aby byl vyrovnaný ve výdajích i příjmech. 
K tomu ještě br. starosta podal novou informaci, že z krajských grantů bude možno žádat o 
podporu na tři akce s uvedením jejich priorit v podpoření. 
VV vzal informace o hospodaření i připravený rozpočet na rok 2016 bez připomínek na 
vědomí 
 
Ad 4: Br. Bachtík přednesl návrhy na vyznamenání zaslané VV.  
    VV všechna navržená vyznamenání bez výhrad schválil. 
 
Ad 5: Br. starosta kvůli potřebě provést každoroční inventarizaci majetku OSH navrhl 
sestavení inventarizační komise ve složení: br. Miksánek, br. Vrána, ses. Vejnarová, br. 
Pochop a br. Krejčí. 
    VV složení inventarizační komise jednohlasně schválil 
 
 



 Ad 6: Br. Bachtík navrhuje pro rok 2016 podporu ze strany OSH pro soutěže: 
1. o pohár dráčka Soptíka – pořadatelé obdrží od OSH poháry za 30% katalogové ceny 
2. okresní pohár – pořadatelé obdrží od OSH medaile za 30% katalogové ceny 
3. Putovní pohár:  Soptík – bude doplněn vyšší podstavec 
                                OSH – bude doplněn vyšší podstavec 
      VV souhlasí s předloženými návrhy na podporu okresních soutěží v roce 2016 
  

  
Ad 7: Br. Tomeš přinesl fotografie z republikového sjezdu SH ČMS. Jsou v počítači OSH a 
bude z nich připravena nástěnka do kanceláře oSH. 
 
Ad 8: br. Mašek informoval o jednání rady velitelů. V roce 2016 budou v okresním poháru 
používány pouze nadzemní nádrže. V poháru oSH bude uplatněna vyjímka z pravidel – muži 
poběží na 2 B. Jinak vše dle směrnic pro PS. V prosinci se bude ještě řešit pořadatelství 
soutěží v roce 2016. 
Informoval dále o krajské radě velitelů: dohady kolem krajského kola. V září je záměr 
v Náplavě uspořádat hasičskou fontánu s účastí cca 4 sborů z každého okresu. Apeloval na 
dodržování odborné přípravy v JSDHO. 
Br. Bachtík – informoval o poháru dráčka Soptíka. Pro rok 2016 se připravuje 6 soutěží. 
Odpadly Brada – Rabníček, které nahrazují Kunratice. Jarní kolo Plamenu bude 28. května 
2016, místo ještě nebylo určeno. 
Br. starosta informoval o připomínkách kolektivů mládeže a sborů ke špatnému zajištění 
podzimního kola hry Plamen – ZHV, který proběhl v Jilemnici (občerstvení, hala ,….) 
 
Ad 9:  Br. Vejnar upozornil na životní jubileum br. Jaroslava Kynycha.  OSH vyšle delegaci 
s gratulací. 
 
Ad 10: br. starosta informoval, že novým nosným pořadatelem okresního kola v PS tradičně 
v Turnově se stává SDH Hnanice 
 
Ad 11: Starosta informoval o jednání VV KSH v Liberci, které proběhlo o den dříve. Přednesl 
VV návrh dát 5.000,- Kč z dotace LK na kancelář OSH k dispozici KSH. 
Br. Miksánek – nesouhlasím. Dá se to dát i jinak, ale ne z této vybojované krajské dotace! 
Br. starosta: kraj se snaží získávat prostředky z OSH. 
Br. Vejnar: na ZH nejsou na kraji žádné prostředky 
Br. Jiřička: není vidět ochota se na úrovni kraje ZH věnovat, není to vždy jen o penězích 
Br. starosta: máme dělat školení rozhodčích pro celý kraj, ale nic bližšího o tom nevíme. 
Br. starosta: Navrhuji přijmout celou dotaci na kancelář OSH a do rozpočtu OSH na rok 2016 
připravit poskytnutí 5.000,- Kč z našich prostředků.         VV toto řešení jednohlasně schválil 
 
Ad 12: Diskuse: 
Br. Mlejnek: běží přeregistrace SDH, mělo by být hotovo do 18.12.2015. Zástupci okrsků 
jsou žádáni, aby toto po sborech urgovali. Hlášení se bude podávat opět elektronicky, na 
sbory přijde do e-mailu návod a přihlašovací klíč. Vyplňovat je potřeba mezi 1.1. a 31.1.2016! 
Odhlášky členů je třeba udělat nejpozději do 29. prosince na e-mail br. Mlejnka. Později už to 
nebude možné a sbory budou muset udělat za tohoto člena odvod z členského příspěvku i 
v roce 2016. Informoval o zájmu SDH Štěpánovice zakoupit 2 ks požárních savic. 
Upozornil dále na potřebu nových razítek v souvislosti s přeregistrací SDH. Vzor nových 
razítek pošle OSH e-mailem. 
Zda je sbor přeregistrován se dá odkontrolovat na www.justice.cz. 



Br. starosta: informuje, že OSH nominovalo ses. Jiroušovou, br. Lampu a SDH Bozkov na 
sportovce roku. 
Br. Bachtík: připravuje se novela vyznamenání, stejnokrojů a členských průkazů. 
 
Ad 13: Jednání ukončil br. Černý v 17:15 hodin 
 
 
 
 


